
Ziryis z jedndni Vykonn6ho vfboru KSH Stiedoiesk6ho kraje konan6ho dne 13. iijna
2022v Zasedaci mistnosti OSH Praha-vfchod, Ohradni 1166126, Praha 4 - Michle

Plitomni:
Starosta KSH - p. Oldiich Lacina
Bene5ov - pi. Dana Vilimkov6
Beroun - p. Josef Stdtka
Kolin - pi. Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora - p. Tom65 Valenta (zastupuje p. Ale5e Kardu)
Mdlnik - p. Franti5ek Dvoiak
Mlad6 Boleslav - p. Ladislav HloZek
Nymburk - p. Martin Kr6l
Praha-qichod - pi. Zdenka SindeHfove
Praha-zfupad - p. Josef Myslin
Piibram - p. V6clav Jankovskf
Rakovnik -p. Zdendk Ledvinka
Vedouci KORR-p. Milan RtZidka

Dile piizvdn:
Vedouci Aktivu ZH-p. Josef P6v

Omluveni:
Vedoucf KORP - pi. Hanka L6nsk6
Vedouci KORM - pi. Jaroslava iedrdlov6
Piedsedkynd OKRR - pf. RfiZena Maddrov6

Neplitomen:
Kladno - p. Martin Zuska

Zapisov atelka : Petra Myslinov6 Cej pkov6

Prribdh jednr{ni:
ll Zahhieni jednini, volba zapisovatele a ovdiovatehi zdpisu - jedn6ni bylo zah6jeno
Oldiichem Lacinou, starostou KSH, v 16.01 hod., ktery piivital piitomn6.
Na zapisovatele je nawzena Petra Myslinov6 cejpkov6, jako ovdiovatel6
oldiich Lacina a p. Josef Myslin. JelikoZ proti t6mto n6vrhrim neni Lfudnych
d6no hlasovat.

p.

jsou navrZeni p.

n6mitek, je o ndm

Hlasovini i. 1: V5ichni piitomni s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se
nezdfiel hlasovdni. Zapisovatelka a ovEiovatel6 zfpisu byli schvrileni dle nfvrhu.

2l lnformace z Krajsk6 kontrolni a revizni rady - pisemnou zpritvupiedsedkynd KKRR, jeZ
se z dne5niho jedn6ni omluvila, piedetl starosta KSH. Pani Mad6rov6 v teto zprhvd referovala
o kontrole hospodaieni KSH, kter6 probdhla dne 20. zdiit. r. (kontrola kompletni ridetni agendy,
vytidtovrlni dotace ze Stiedodesk6ho kraje na roky 202112022 aposkytnut6 dotadni podpory na
zhotoveni vy5ivanych praporu pro SDH, kontrola z6pisti z jednhni VV a odbomych rad).
Nebyly zji5tEny Zddnd zdvady.



Pan Lacina zprdvu piedsedkynd KKRR doplnil informaci zjedndni kajskych starostri
s vedenim SH ilrrts, kde bylo apeloviino na dodrZov6ni i6dndho derpdni dotadnich titulfl a
vyslovil spokojenost nad tim, Ze KKRR ve Stiedodesk6m kraji prov6di kontroly na jednotlivych
OSH a upozorfiuje na pifpadn6 chyby a nedostatky. Na piiStim VV KSH bude ozn6meno, na
jak6m okresnfm sdruZeni probEhne dal5i kontrola.

3/ Krajski sout6i ve vypro5t'ovdni - informace podali p. Milan RriZidka a Bc. V6clav
Jankovsklf, kteif spolednd velmi kladnd ocenili vlraznou organizadni pomoc ze strany HZS,
diky ndmuL mohla bft soutEZ vtibec realizovdna. Vz6jemnou spolupr6ci s HZS povahtji za
vynikajici, takt6i: p. Hladik zHZS se k soutdZi vyj6diil pochvalnd. V pli5tim roce se vitdznd
druZstvo (JSDHO Rudn6 z okresu Praha-zdpad) zridastni MiR ve vyproSt'ov6ni. JelikoZ Udn
se kon6 vldy v lich6m roce, krajsk6 kolo by probEhlo vZdy v roce sud6m, neni nutno tuto soutdZ
realizovatkaZdf rok.

Finandni zhodnoceni soutEZe (pi. Sindel6lov6): Schv6lenlf rozpodet dinil50 tisic Kd, vyderp6no
bylo 25.449,- Kd.

4/ Vyhodnoceni krajsk6 sout6ie v bdhu na 60 metrri piekiZek - informace podala pi.
Vilfmkov6 nazikladd zprdvy od pi. dedrdlovd. Do dal5fch r-oOrit riie tieba,aby piihi6sky byly
zasilfuny vZdy ve vymezen6m terminu, tedy od stanovendho datado stanoven6ho data (nikoliv
ani difve, ale ani pozd6ji). Y OZje tieba zdiraznit, Ze piihl65ky zasill vZdy konkrdtni OSH.
S risekem ml6deZe je tieba si vyjasnit, jakf postup je urdeny pro n6hradniky - zde je tleba
vymyslet takovou strategii, aby fin6lnf qistup byl efektivni - pi. Havlinov6 navrhla, aby
nahl65eni n6hradnikti bylo napi. tyden piedem).

Pf. Vilfmkovd ddvdke zvdieni, jak ie5it otivkupiestupti. Ona sama doporuduje, aby se u t6to
soutdZe piestupy neddlaly.
Bc. Jankovs(f a p. Kr61 vyj6dfili pochvaln6 stanovisko k sout6Zi.
P. Lacina upozornil na probl6m, jenZ nastal na soutdZi, a sice v souvislosti s piekrlikami. Jedna
zpiekalek byla o nEco vy55i neZ dvd ostatni, tudiZ musel b;ft podet drah zredukov6n pouze na
dvE. Je tieba na toto pii5tE vice db6t, aby se probl6m neopakoval.
Pi. Vilfmkovd d6le zminila dtyii pIidn6 bievna, kter6 vlastni krajsk6 sdruZeni. Jsou uloZena na
okrese Nymburk aje tleba, aby byla dostupn6 v piipadd potieby.

sout6Z nebyla zahmutado rozpodtu, n6klady na

Pi. Vilimkov6 d6le v tomto bodd zhodnotila tUin v b6hu na 60 metrfi, kter6 se konalo na
stadionu v Bene5ov6. Jako vel[f probl6m se uk6zalo parkov6ni. Panf Vilimkov6 se domniv6,
Ze neni vhodnd dinatmistrovstvi do menSich m6st, nebot'tato mEsta nejsou kapacitnd vybavena
na to, aby piijala velkf niipor ridastnikt (nejedn6 se pouze o samotn6 soutdZici, ale tak6 o jejich
fanou5ky a dalSi doprovod). Dal5i kolaps v souvislosti s velkym mnoZstvim n6v5t6vnikfi
piedstavovaly toalety a rovnEZ obderstvovaci st6nky byly b6hem dne t6mdi beznaddjn6
vyprod6ny. D6le uvedla postieh, Ze je nutn6, aby pii5td byli zaji5tdni dva hlasatel6. RovndZ se
ie5il probl6m s dasomirou. SoutdZ skondila v 18.29 hod., oproti privodnfmu piedpokl6dan6mu
z6vdru' v 18.00 neSlo o velk;i dasoqy skluz, av5ak pi. Vilimkov6 i tak doporu8uje, aby se pii5t6
za(,alo alespofi o hodinu diive. RovnEZ uvedla, Ze jetieba,aby byli tiitzi.nrihondi, nebot';eden
dlovdk se uk6zal byt jako nedostatednlf.

akci dini 12.304,79 K().



5/ Setkinf Aktivu ZaslouLilfch hasiiri v Lounech (Usteckf kraj) - slovo bylo pied6no p.
P6vovi. Dne I 5. zdii nav5tivili dlenovd AZH Stiedodesk6ho kraje sv6 kolegy v Usteckdm kraji,
kde byl piipraven zajimavy program zahrnujici prohlidku nove poLirni stanice a prohlidku
rokokov6ho z6mku, ndsledovalo pi6telsk6 posezeni v Dobromdiicfch. Pan P6v se takd zirdastnil
setk6ni celost6tniho Aktivu ZH, kde ze strany Usteck6ho kraje byla stiedodeskym ZH
vyslovena pochvala zato, Ze se zajimaji o poznftni dinnosti ZH take v jinych krajich. Zasloullli
hasidi z Usteck6ho kraje projevili zi$emnav5tivit Stiedodesky kraj,p. fau ,ruuihu.l. realizovat
v Praze projiZd'ku parnikem.

Velmi kladnd hodnoti p. P6v krajsk6 setk6ni ZH, kterd se konalo v Kru5ovicich na okrese
Rakovnik. Doplf,uje, Ze hasidi - senioii upiednostfluji setk6ni, kter6 neni spojeno s piiliSn;fmi
piesuny, ale i s ohledem nazdravotni stav preferuji posezeni a moZnost vz6jemn6 komunikace.

Informace k rozpodtu na dinnost AZH (pi. Sindel6iov6\: Rozpodet byl odhlasov6n VV KSH na
50 tisic Kd, k dnesnimu dni byly vyderp6ny pouze neceld tii tisice piedstavujici tihradu stravy
na setk6ni AZH a Komise historie v Lidicich (30. dervna 2022). Faktura z Usteckeho kraje
dosud zaslttna nebyla. Nikdo tak6 nepoZddal o proplaceni cestovneho na cestu do Loun.

6/ Krajsk{ soutdi v disciplinich TFA - pan RriZidka hodnoti soutdZ velmi kladnd, zejmena
ptecizni piipravu ze strany SDH Starlf Kolin avzitjemnou spolupr6ci s SDH Stary Kolin a OSH
Kolin' SDH Staqf Kolfn m6 zdjem pokradovat v poiadatelstvi soutdZe takd piilti rok. Pani
Havlinov6, starostka OSH Kolin, nem6 n6mitek, je tieba vSak projednat tento zdmdr mezi OSH
Kolin a SDH Staqf Kolin.

Panf Havlinov6 se piipojuje k pochvalndmu hodnoceni poiadatelskd str6nky SDH Starlf Kolin,
velmi dobr6 spolupr6ce je s p. Petrem Miksou, jenZ piipravil tabulku pro sdit6ni v;lisledkri a
spolednd se svymi kolegy z SDH Starlf Kolfn vSe zajistili a piipravili naprosto preciznd. pani
Havlinov6d6leprosiovyj6dienipoddkov6nipanuRadovanu Zylovi,jenZobjelv5echnykrajsk6
soutdZe s dasomirou.

Negativnim prvkem, na ndmZ se shodujf pi. Havlinov6 i p. RtZidka, je spolupr6ce s p.
Mandysem ze Stiedodesk6 ligy TFA - p. Mandys vykazuje zndmky neetict6ho chovAni,
komunikace s nim je velice problematick6, jsou zd,e i rczeruy v bezpednosti pr6ce, kter6
nedodrZuje (Liga TFA nepouZivitvitzdni karabinou). O dalsi spolupr6ci spanem Mandysem
bude jedn6no na zaseddni Krajskd odbornd rady represe, kterd probdhn. u. dturt"k 20. iijna
2022.

Pani Havlinovd se d6le piimlouvd, aby na TFA byl vytvoien jednoduchy manu6l, kde bude
uvedeno, jak m6 sout6Z vypadat a kde by byl namalovanlf pl6nek tratE, coL by m6lo vdt5i
informadni hodnotu neZli propozice o napi. 14 stran6ch.

P. RriZidka d6le informoval o ridasti reprezentantfl Sfedodesk6ho kraje na MeR TFA ve
Stramberku. Vyj6dfil velk6 poddko.v6ni v5em reprezentantttm zafidast, ddkuje tak6 rozhoddim
ze Stiedodesk6ho kraje, kteii se MeR zridastnili.

Bc. Jankovskli doplnil, Le by mdla byt lehdi figurina pro Zeny, nebot' zilodnice v1Zici 57 kg
nesla figurinu o 90 kg.



l1rformace k_rozpoctu na TFA (.pf . Sindel6iovd):
Udast na MCR v TFA: 17.642,-K(,
Krajskd kolo v TFA: 28.877,- Kd, (faktura z OSH Kolin)
Rozpodet dinil 40 tisic Kd. Celkov6 d6stka dini 53.939,- Kd. Rozpodet byl piekroden o 73.939,-
Kd a bude hrazen zrezeryy.

7/ Krajsk6 setk6ni pifpravek - informaci podala pi. Vilimkov| na zikladd podkladfi od pi.
Cedrdlovd. Akce se zridastnilo celkem 28 druZstev, av5ak nikoliv vSechna druZstva piivezla
pomocn6ho rozhoddiho, proto nemohly v5echny discipliny bdZet najednou, nebot'bylo m5.lo
rozhoddich.

Bc. Jankovskf doplfluj e, Ze navzdory chladn6mu podasi se nikdo naStdsti neodhl6sil. Probdhl
komunikadni Sum se spr6vcem sportovniho stadionu v Sedldanech, ktery jeStE v p6tek (soutdZ
prob6hla v neddli) nevdddl, Ze se bude konat vikendov6 soutdZ (informaci mu nepiedal jeho
nadiizeny). Z tohoto drivodu nebylo otevieno okdnko na zakoupeni p6rku v rohliku.

Pi. Vilimkovri tlumodila pochvalu od pi. Moniky Ndmedkovd, starostky SH eMS, kter6 se akce
zfdastnila.

setk6ni piipravek (pi. Si
Rozpodet dinil 50 tisfc Kd, vyderpalo se necellfch 45.571,

8/ Pohrlr starosty KSH - informaci podal p. RtZidka, kterli poddkoval za perfektni piipravu
OSH Nymburk a prosi pana Martina Kr6le o vyiizeni poddkov6ni. Ddkuje takd p. Jiiimu
Bernardovi, jenZ plnE zajistil z6sobov6ni akce vodou. Domniv6 se, Ze se soutdZ evoludnd vyvijf
a vylep5uje, soudasnd zisktndna zdjmu soutdZicich. Zridastnilo se celkem 46 druZstev.

P' Kr6l vdii, Le se akce zvladla i navzdory nikoliv ide6lnimu podasi, chv6li obderstveni a
qfbom6 organizadni zaji5tdni v Piovd.
P. Lacina pochv6lil qiibornou atmosferu a tak6 dostatednd moZnosti k parkov6ni.
P' RriZidka kladn6 ohodnotil vyuZiti jednotnlch sout6Znich strojri PS 12, kterd soutd Lici znaji a
nebylo tudiLtieba sezn6meni se strojem.

Informace k rozpodtu na Poh6r starost), KSH (pi. Sindel6iov6):
Rozpodet byl schv6len na 30 tisic Kd, pohdry staly 12.113,- Kd, nyni se dek6 na fakturu z OSH
Nymburk na zbyv ajici n6klady.

9/ Informace z jednr{ni VV SH itvts - podali pi. Vilimko vd a p. Lacina. Informace se tykaly
zejmena:

o Person6lniho obsazeni ristiedi SH iMS, kde byl piijat novy zamdstnanec p. Martin
Stdp6nekjako pracovnik pro tisek represe, p."u.r"" a ochrany obyvatelstva.

o Pr6vnichziieLitosti SH eMS ajedn6ni s panem Gol6ndm.
o Koniini HAin v poLirnimsportu v Pardubicich.
o Hasidsk6 olympi6dy v Celje (Slovinsko) a poddkov6ni KSH Stiedodeskeho kraje za

fi nandni po dporu r epr ezentac e, r ov ndL p o ddkov6ni v sem z6vo dnikfim.
o Novd prvky ve stejnokrojov6m piedpise (sportovni suknd a sportovni kr6tkd kalhoty pro

rozhoddi vdetnd sportovni obuvi -jiZ schv6leno) a d6le n6vrh saka dijindho svrchniku
pies d6mskd Saty, kterd je5td neni uzavieno.

' Pyrocaru2023, kterf probdhne v Piibyslavi, bude podeps6na smlouva o prostoru, kde
se akce kond.



o Hotelu Piibyslav, jeZ bude pronajat soukrom6 agentuie, kter6 jej person6lnd obsadi
svlfmi zamdstnanci a hotel bude fungoval jako ubytovna. MoZnd vyuLivhni hotelu
Piibyslav od 1. ledna 2023 pro pracovni aktivity SH iMS je jeStd v ieseni. To se t;1ik6
zejmenaubytovdni frekventantfi kurzt a Skoleni SH aMS, kteii by byli odkazitni na jin6
ubytovaci zaiizeni. Vjedn6ni je tak6 objekt Flori6n na n6dvoii, kde by mohlo byt
ubytov6no cca 30 osob.

. Pieprac ovini Stanov SH iMS - tuto problematiku iesi Ustiedni odborn6 rada
vnitroorganiza(.ni, kter6 spolupracuje s oborniky v oblasti prdva a piipravuj i zmdny.
Jedn6 se tak6 o kon6ni Sjezdu vroce 2026, tedy po p6ti letech od kon6ni posledniho
Sjezdu. Ve5ker6 legislativni zilleLitosti souvisejici i s kon6nfm volebnich valnych
hromad a volebnich shrom6Zddni na jednotliqi;ch stupnich SH iMS jsou v5ak v tuto
chvfli ve fdzi piipravy n6vrhri moZnfch iesenf.

10/ Krajsk6 akce v roce 2023 - v5em ridastnikrim jedn6ni byla piedlolena tabulka
s rozvrZenim krajskych akci na pii5ti rok a dva roky n6sledujici. Prim6rni v5ak je projednat
kon6ni krajs\fch akci v n6sledujicim roce, nebot' budou zmdny. Na toto t6ma probEhla mezi
tidastniky jedn6ni diskuze.

Pan Lacinapodal informaci o jedn6ni s p. HladikemzHZS, jeni.by r6d uspoi6dal Krajskd kolo
vPS vr.2023 vKolin6. Jednalo by se o termin 17. a18. dervna 2023, kdy pani Havlfnov6
upozornila na moZnost kolidov6ni terminu s kon6nim Kmochova Kolina, av5ak tato akce by
snad mdla probdhnout o t;fden diive. Pani Havlinov6 d6le upozornila na skutednost, Ze na
stadionu budou preferovat aktivity tyikajici se atlett a diive neZv fnoru 2023 nebude znamo,
zda bude stadion v poZadovan6m terminu k dispozici. Pan Lacina piislibil poLddato soudinnost
pana Hladika, zda by termin nemohl byt projedndn piedstaviteli HZS.

Krajsk6 soutdZ mlddeLe by mdla probdhnout na okrese M61nfk, p. Dvoi6k bude jednat o
moZnostech a podmink6ch vyuZiti stadionu.

Krajsk6 kolo ZPV - probdhne jako zcelanovd soutdZziejmd na pielomu iijnaalistopadu 2023,
z jednitni Krajskd odbom6 rady ml6deLevzeieln6vrh na okres Praha-zdpad, kde z6stupce OSH
PZ piislibil tuto moZnost projednat s OORM a VV OSH. V tuto chvili se dek6 na propozice,
kdy d6st disciplin z ptvodniho ZPY zfistane ziejmd zachovitna, mdli by stadit proSkoleni
rozhoddi, nebot' se bude jednat o volnodasovou aktivitu (informovala pi. Vilimkov6). Krajsk6
rada ml6deZe bude o koncepci soutdZe d6lejednat, v gesci kaZddho OSH bude, zda soutdZ bude
urdenajen pro dleny SH eMS (sborovd hlidky) di zda-do soutdZe vpusti takd nedlensk6 subjekty
(napi. Skoly atd.).

Krajsk6 setk6ni piipravek - prob6hne na okrese Nymburk.
O poh6r starosty KSH - bude se konat na okrese Beroun.
Krajsk6 soutdZ v TFA - bude se ziejmd opdt konat na okrese Kolin, av5ak probdhne jedn6ni
mezi OSH Kolin a SDH Stary Kolin.
Krajsk6 sout6Z v b6hu na 60 metrri - probdhne ziejmd na okrese Kutn6 Hora
Krajsk6 setk6ni ZH - prob6hne na okrese Praha-zdpad.

Resum6: Proti tomuto rozddleni akci na rok2023 nenf z:ldn;fch n6mitek.

Bc. Jankovsk;f podal informaci, Ze Piibram nem6 k dispozici stadion s tartanem, bude tedy
probl6m s realizaci Krajskdho kola ml6deZe v roce 2024.

5



Vsuvka: V r6mci tohoto bodu podal p. Lacina informaci o po5kozeni krajskdho vy5ivandho
praporu, jenZ byl zapfijden na MCR v poilhrnimsportu a byl vr6cen prapoiednikem v nepiili5
dobrdm stavu (zkrabatdlf povrch). Dle podan6 informace praporednfkem prapor zmokl
v prfibdhu n6stupu a pot6 byl su5en na pokoji v ubytovacim zaiizeni. Pani Vilimkovrl podala
informaci, Ze bdhem n6stupu na MCR nepr5elo. Pan Lacina doplnil, Ze prapor je nyni ve firmd
Velebnf a probihd jeho oprava.

P. Myslin doplnil, Ze najeho okrese probEhla debata o moZnosti ti5tdn6ho praporu, na jehol
zhotoveni nejsou tak velk6 naklady aktery by mohl bft br6n na venkovni akce, zejmenapokud
hLrozi nepii zniv 6 podasi.

Pi. Vilimkov6 informovala, Ze na rok 2024 se piipravuje na Vysodin6 setk6ni praporu ke 160.
vf rodi zaloLeni prvniho hasidskdho sboru.

11/ Setkini hejtmanky Stiedoiesk6ho kraje s na5imi sportovci (reprezentanty) - v5em
dlenrim jednani byla piedloZen tabulka se jm6ny reprezentujicich jednotlivcti a lfmti. Dle
piedbdZn6ho soudtu se jedn6 o zhruba 97 osob. Pan Lacina upozornil, Ze v sile zastupitelstva
Stiedodesk6ho kraje, kde je akce ptedjedn6na na 28. listopadu t. r. (15.00 {Z 17.00 hod.), je
kapacita max. 80 osob. Bude tieba najit takoqf klid, aby nikdo nebyl opomenut, ale soudasn6
aby nebyla kapacitapiekrodena. Je pochopiteln6, Ze budou pozvdni v5ichni jednotlivci , otiaka
je, jak to vyie5it s druZstvy. Pani Vilimkov6 navrhuje, aby u druZstev dosp6lfch bylapoztirrra
vZdy tiidlenn6 delegace, druZstva ddti a mlfudeile aby byla pozvtmav5echna. Tim by nem6l bft
probl6m se vejit do poZadovan6ho limitu.

Bude tieba se spojit s pani Terezou Pavlovou z SDH Piskov6 Lhota, zda se neprolinaji
reprezentanti ruzn;fch tymfl, abychom v6d6li, kolik frzicky z6stupcri tohoto SDH piijede. Toto
piedjedn6 p. Martin Kr61.

Kancel6I KSH piipravi disfj soupis jednotlivcri a druZstev, posl6ze bude svoldno vedeni KSH,
kde bude koncipovdno, jak akce bude probihat. Je tieba projednat i tvorbu videi (medailonkt -
stiih, ozvudeni), d6le slovo moder6tora atd. Je poditrino rovndZ s ridasti starostti OSH, kteii
budou mit na akci sv6 z6stupce.

Vsuvka: Pan Lacina podal informaci o jednrlni s p. Navrdtilem z Krajsk6ho riiadu
Stiedodesk6ho kraje. S ohledem na naqfieni cen energii bude grant poskytovanli KSH
Stiedodeskdho kraje kr6cen. Pan Lacina pl6nuje na schflzce Vedeni KSH domluvit je.dn6ni u
pani hejtmanky ohlednd t6to zdleilitostl Bc. Jankovskli se piiklani k tomu, Le je tieba z;rrrinit
zejmflna vytileni dobrovolnlfch hasidri v poslednim obdobf (pandemie Covid-19, uprchlick6
krize a obsazovrinf KACPU, pomoc pii zivelnich pohrom6ch - tom6do atd.).

l2l Yliezdni zasedini KSH - pani Vilimkov6 podala informaci o jednrini s pani Terezou
Tiszbierek, viceprezidentkou pols(ich dobrovolnych hasidri. Panf Tiszbierek r6da piivit6
delegaci ze Stiedodesk6ho kraje v Polsku, nabizi prohlfdku hasidsk6ho muzeave Var5avd atd.
Terminovd prosi o prvni mdsice roku 2023 (yflodn6 byla napl6nov6na polovina listopadu
2022). Starosta KSH je povdien komunikacf s pani Tiszbierek, aby navrhl terminy n6v5tdvy.
VV KSH se shoduje na terminech 9. ai 12. tnora 2023 a o liden pozd6ji (vldy dtvrtek aZ
neddle). Ke zvdleni je cesta, kter6 mriZe probdhnout bud' vlakem di letecky, v fvahu piichazi
tak6 cesta osobnfmi automobily. O vjvoji jedn6ni s pi. Tiszbierek bude VV KSH d61e
informoviln.



13/ Rrizn6 - v tomto bod6 byla projedn6na rfizndtemala vdetnd pod6ni informaci z jednotlivych
OSH.

P. Lacina - vznesl dotaz, zdaby byl zajem o ndjakd Skoleni, napi. hospod6ffi di revizort. Pan
Lacina se piikl6ni k pro5koleni hospod6it, av5ak pani Sindeliiovd upozorfluje na fakt, Le do
konce listopadu se uzaviraji dotace a Skoleni by se ziejm6 do t6 doby stejnd nestihlo zrealizovat.
Ndkteii dlenovd VV KSH se spiSe piikl6ndji k pro5koleni revizorfi, zejmena co se tyde kontroly
dotadnfch titult, aby okresni revizoii mohli ud6lat kvalitni kontrolu i v jednotlivlfch sborech.
Pan Lacina piislibil projednat s pi. Maddrovou moZnost realizace Skoleni okresnich revizorfi.

V t6to souvislosti projedn6 p. RtiZidka na jedn6ni KORR, zdaby byl zdjem o Skoleni v oblasti
represe.

Pf . Vilimkov6 - upozorfiuje, aby jak6koliv pierozddleni dotace z USVtt (a dal5i dotadni tituly)
z OSH na SDH bylo podloZeno dildimi dohodami. Yzor dildi dohody je ke staLeni na dh.cz.
D6le upozornila, Ze u v5ech akci, na kter6 jsou derp6ny dotace, musi b;ft doloZeny prezendni
listiny, podet osob musi souhlasit s podpisy, qfjimkou je druZstvo, kde se podepisuje vedouci.

Pf. Sindel6iov6 - upozornila, Ze pokud maji n6kterA OSH jiLvy&rpand (i d6stednd) n6klady ze
Stiedodeskd dotace, je moZno provdst vyfdtov6ni ke konci, tzn. vystavit fakturu a zaslat na ridet
KSH vlastni zdroie. Udetnd se jedn6 o piehledndjSi postup, aby se n6klady zdotace
nepiesunovaly do dal5iho roku, coZ by zud,etniho hlediska nem6lo byt.

Bc. Jankovsk), - podal informaci zjedndni Ustiedni odbornd rady ochrany obyvatelstva, kde
stdZejnim bodem bylo projednixdni dobrovolnickllich skupin. RovndZ jsou piedmdtem jedn6ni
discipliny na branny zdvod.

P. Kr6l. Nvmburk - po pr6zdnin6ch byl zitmdr dokondit ligu v poZ6rnich titocich, av5ak podasi
piiliS nepi6lo, takd zilem tidastnikri po covidov6m obdobi je vyraznd niZ5i. Jako tispE5nou akci
hodnoti otevieni hasidskdho muzeav Sadske, kde probdhlo i setk6ni praport okresu Nymburk.
Pan Lacina potvrzuje, Ze se akce zfdastnil a hodnoti ji jako velmi kvalitni, dfistojnou a
pochvalnd hodnoti tak6 expozici muzea. Pan Kr6l v5echny pozval na prohlidku muzea, je
vysloveno podEkov6ni p. Bidmonovi zaaktivni kroky krealizaci expozice.

P. HloZek. Mlad6 Boleslav - podal informaci o nezitjmu SDH o dotace, nebot' jde o velkou
administrativni zirtdZ' skondil Boleslavsky poh6r, zitjem o dinnost po pandemii zaznamenilit
vdt5i neZ pied covidem. Je piipravov6no Skoleni vedoucich mlildeLe v Piibyslavi, rovndZ se
piipravuje shrom6ZdEni piedstavitelt SDH, kde budou ie5eny dlensk6 piispdvky.

P' Dvoi6k. Mdlnik - probdhl branny zi:od, shrom6Zddni se bude konat 24. listopadu ve
Stiemech, budou se iesit dlensk6 piispdvky. RovnEZ probdhne Skoleni vedoucich ml6deZe. D6le
prosi KORR a KORM o zveiejfiovdnf vysledkri soutdZi na webovych str6nk6ch (doplnil p.
Myslin, Ze zveiejf,uje vlfsledky, kterd odbornd rady za5lou).
Na weboqfch strdnk6ch nejsou vlf sledky z Kr. soutEZe v bdhu na 60 metrt - je tieba poLddat
pi. Cedrdlovou. D6le nejsou vyfsledky z Kr. soutdZe v PS na Kladnd - zd,e bude tieba poLddat
HZS.

P. RtZidka. KORR - v dobE covidu bylo pieru5eno ddl6ni odbornych zptsobilosti rozhoddich
TFA.



P. Valenta" Kutn6 Hora - na podzim skondila ddtsk6 liga, probdhne d6tsky Plamen, probdhlo
Skoleni vedoucich a rozhoddich, konala se soutEZ TFA, OORR bude mit ziejmd nov6ho
vedouciho. V listopadu je pllnov6no tematick6 cvideni pro jednotky ve Zlebechna zdmku.

P. St6tka. Beroun - na Berounsku se rozhodla rada ml6de Ze ZPY nepoiildat, jako n6hradni
soutdZ byla plinov6n poh6r rady ml6deiev poZfimich ritocich, alebylazaznamenbna negativni
odezvaod rodidri. Na listopad se piipravuje shrom6Zddni, bude hlasov6no o navy5eni dlenskych
pifspdvkri. Navrhov6no bude 180 Kd, padl i n6vrh na200 Kd. Piisti lfden ve stiedu se ve
V5eradicich kon6 setkani ZH okresu Beroun, na KSH bude zasl6na pozvfunka. Na vikend je
pl6nov6no Skoleni vedoucich ml6de1e.

P. Ledvinka. Rakovnfk - probdhla liga, probdhl Plaminek, zve starostu KSH na jednrinf
V;fkonn6ho vyboru, posldze probdhne shrom6Zddni piedstavitelfl, dlenskd piisp6vky jiL byly
schv6leny najaie.

Pi. Sindelliov6" Praha-r{chod - branny zdvod,se konal f . iijna 2022,konal se jako samostatn6
sout6Z a hned probEhlo vyhodnocenf. 8. iijna se konal poh6r starosty, shrom6ZdEni je
napl6nov6no na 10. listopadu, kdy je tleba odsouhlasit navy5eni dlensklfch piispdvkt. Pani
Sindel6iov6 hovoiila se z6stupci SDH, kteii s navySenim nesouhlasi, vadi jim, Ze na jaie bylo
navy5eni odhlasov6no celost6tnim Shrom6lddnim starostri bez projedn6ni ve sborech. Je
piipravena i varianta krizov6ho rozpodtu pro pifpad, Le by navli5eni piispdvkri nebylo na
shrom6Zddni schv6leno. Prob6hne Skoleni vedoucfch mlildeZe na Piedni Labsk6, v prosinci se
bude v Mukaiovd konat okresni setkdni ZH.

P. Mlislin" Praha-zripad - brann;f z6vod probdhne pii5ti tfden, na den vyrodi republiky je
napl6nov6na Masarykova vatra. Probih6 jedn6ni ohlednd Krajsk6ho setk6ni ZH na pii5ti rok,
spolednd s n6m6stky jedn6vaji moilnd lokace uspoi6d6ni. Spi5e by se piikl6n6li k variant6
uspoi6dat akci o vikendu z dtvodu zajiltdni dlenri 5t6bu a dalSich pomocnikri (pracujici), avSak
derven je o vikendu na akce pln1f, v rivahu piichdzitakd varianta akce v zhii,kdy by nemdlo jiZ
byt takov6 horko. Bude Zhddno o navy5eni rozpodtu. Pan Lacina doporuduje tyto organizadni
kroky projednat s Aktivem ZH.

P. P6v. Aktiv ZH - poLhdal o umoZndni setk6ni Aktivu ZH v leto5nim roce (bude se ziejmd
konat na Zbraslavi, sidlo OSH PZ, ze strany OSH PZ neni n6mitek). Dophiuje jiZ podan6
informace o ridasti na celost6tnim setk6ni Aktivu ZH na Znojemsku, kde byl mj. diskutovrln
tak6 hasidskf odboj. V tuto chvili jiZ neLijit6m6l Zddnipamdtnici, kteii by mohli podat piesn6
informace, tudiZ tdZko prijde doloLit, zdahasidi m6li stejnou odbojovou organizaci jako napi.
Sokolovd. Mnoho hasidi v5ak bylo v odboji jako takovdm zapojeno.

P. Myslinov6 Cejpkov6. Komise historie - podala informaci o setk6nf dlenri Aktivu ZH a
Komise historie v Lidicich, kde byla uctdna pam6tka lidickych obdti. Na odbojovd sekci
webovych str6nek KSH jsou materi6ly zddsti okresnfch sdruZeni, pokud se riihrre.l"St6
v letoSnim roce schtzka komise, budou dosud dodan6 materi6ly prodiskutov6ny. Informuje o
pozvini na konferenci v oblasti historie do Slan6ho.

Pi. Vilfmkovri. OSH Bene5ov a SH iMS - tlumodila poddkovrini doc. Ydclava Liilky za
spolupr6ci s Petrou Myslinovou Cejpkovou v oblasti Ustiedni odborn6 rady historie. Na
Bene5ovd prob6hlo ZPY I. iijna, soudasnd se konal takd poldmi ritok CTIF. 8. iijna se konalo
Hasikovo dobrodruZstvi, tematicky zamdien6 Po stop6ch FrantiSka Hrubina. 15. iijna se bude



konat ve spolupr6ci s HZS setk6ni jednotek, ddkuje zapiipravuHZS a okresni odbornd radd
represe. Probdhne rovndZ Skoleni vedoucich mlildeLe a zikladni Skoleni velitehi a strojnikri.
Bude se konat setk6ni ZH, dlentt VV OSH a vSech odbornych rad.

Schv6len6 di neschvdlene piispdvky na jednotlivych oSH:
Bene5ov - 150 Kd pro v5echny dleny, schv6leno
Beroun - 180 Kd pro v5echny dleny, zatim n6vrh
Kladno - z6stupce neni piitomen, nem6me informaci
Kolin - 200 Kd pro vSechny dleny, schv6leno
Kutn6 Hora - 200 Kd pro v5echny dleny, zatim n6vrh
Mlad6 Boleslav - 200 Kd pro v5echny dleny, zatim n6vrh
M6lnik - 200 Kd pro vSechny dleny, zatim n6vrh
Nymburk - 200 Kd pro vSechny dleny, schv6leno
Praha-qfchod - 150 Kd pro v5echny dleny, zatim n6vrh
Praha-zdpad - 200 Kd pro v5echny dleny, schv6leno
Piibram - 100 Kd ml6deZ a 150 dospdli, schv6leno
Rakovnik - 150 Kd pro v5echny dleny, schv6leno

l4l Z6vEr - jedn6ni bylo zakondeno v 19:28 hod. Pan Lacina poddkoval v5em za konstruktivni
jednSni a popi6l St'astnou cestu domfl.

Se znEnim zipisu souhlasi:

Oldiich Lacina, starosta KSH a ovEiovatel zilpisu: .

trl
Josef Myslin, ovdiovatel z6pisu: ..l.l.tiL;........\

Vyhotoveni zdpisu:

Petra Myslfnov6 Cejpkov6: .... Q7l-"*"-.
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